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1. Fremmøde Sjønne mangler, er på ved fra Odense 

2. Næste møde Ikke aftalt 

3. Formanden 

Opridser lige kort kommunikationen med udlejer i forbindelse med 

tilbud vi har modtaget fra ham. 

Fremlægning af 2 scenarier sammen med kasseren, hvor vi oplyses 

om de muligheder der er.  

4. Kassereren 

Scenarie 2 er nok den, hvor vi kan komme herfra og forsat kunne se 

kreditorerne i øjnene, enkelte af dem, har jo været gode sponsorer i 

klubben. 

Fremlægning af kommende regninger vedr. løn, skat, husleje samt 

revisor regning. 

Baren har fået besked på at de ikke skal tillade hævninger af store 

kontaktbeløb. 

5. Næstformanden Var der ikke under fremlægning af oplysningerne 

6. 

Bestyrelsemedlem 

(Cliff) 

Vi skal i forbindelse med fraflytningen gerne have opbakning fra 

medlemmerne også selvom nye lokaler evt. ikke nås i år. Så vi ikke 

står med at tidligere medlemmer er stukket af til andre klubber, når vi 

så starter igen. 

7. Turneringsleder 

Føler mest for scenarie 2, der er både lidt tid til ordentlig afvikling, 

færdiggørelse af indeværende turnering samt ”ro” til at få fundet nye 

lokaler – forhåbentlig før næste sæson. 

Kan regnskabs afslutningen evt. håndteres af SIF (Erling og Jan, nej, 

revisoren har allerede alle vores bilag) 

8. Eventuelt Spændende at se hvordan opbakningen bliver 

 


